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Raad voor Maatschappelijk Welzijn
Interpellatie Zitting van 3 juni 2024

IR 1 2024_IP_00041 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Problemen 

met en voor het beleid in het AZ St.-Dimpna

Interpellatie

Indiener(s):

Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:

Griet Smaers

Tijdstip van indienen:

27 mei 2024 14:48

Toelichting:

Uit de recentste bevraging naar psychosociale risico's op het werk - de zg. Welzijnsenquête, 

afgenomen door Bing - zou blijken dat nog slechts 52% van de medewerkers en 22% van de 

artsen het beleid van de huidige ziekenhuisdirectie ondersteunt.

- Kloppen deze cijfers?

- Met welke acties wordt er op de vaststellingen van de enquête gereageerd?

In het recente verleden waren er klachten over minstens drie gevallen van toxisch leiderschap: 

een al ouder dossier over een uroloog, een recent in de publieke opinie gekomen dossier van 

een ander 'diensthoofd' en een dossier over de CEO zelf, vorig jaar een van de redenen voor 

zijn 'plots' ontslag.

- Is er een verband tussen de enquëteresultaten en deze dossiers?

- Welk standpunt nemen onze vertegenwoordigers in de Raad van Bestuur hierover in, en 

welke bijsturing valt er te verwachten?
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Interpellatie Zitting van 3 juni 2024

IR 2 2024_IP_00051 Interpellatie van raadslid Patrick Graux: Kijk het 

Toxisch leiderschap in het ziekenhuis dat daar voorhanden is die op 

verschillende mediaberichten zien passeren  Ge zijt van geel als 

,ondezoekcel hln,dat daar over bericht heeft.

Interpellatie

Indiener(s):

Patrick Graux,            Onafhankelijk (PG)          

Gericht aan:

Griet Smaers

Tijdstip van indienen:

29 mei 2024 12:09

Toelichting:

Kijk wat gaat ons stadsbestuur daar ondernemen om die situatie die toch wel zeer ernstig is 

als je al die feiten leest.

Wat gaat het stadsbestuur ondernemen om die situatie te remediëren, dus wat gaan jullie hier 

ondernemen om ervoor te zorgen dat deze situatie niet meer voorkomt.

Het is ook  niet de eerste keer trouwens dat er dergelijke feiten gemeld worden.

 

De Stadspartij HGB wil herinneren de hele sage over de CEO trouwens waar een aantal 

mensen die hiervoor mij zitten zelfs hun ontslag voor de raad van bestuur ingediend hebben 

dus beste mensen die in de raad van bestuur zitten  wat gaan jullie ondernemen om deze 

situatie te remediëren en ervoor te zorgen dat  deze zich niet meer zal voordoen? 

 

Waarom voelt het bestuur van het ziekenhuis zich niet geroepen om hier tegen optreden welke 

reden dan ook.

Deze situatie is  toch van zekere ernst getuigt en dat het niet optreden zelfs kan kwalificeren 

als schuldig verzuim.

 

Wil het stadsbestuur en de raad van bestuur echt verantwoordelijk zijn als dit uit de 

hand loopt, want dan is er sprake van schuldig verzuim, alhoewel er dan een strafrechtelijk 

misdrijf is .

Willen jullie dat gaan riskeren?


